
Zasadnutie Komisie životného prostredia a odpadového hospodárstva 

7.2.2024 017.00

Zasadačka OCÚ

Prítomní: Igor Meňhart, predseda komisie

Zuzana Trstenská

Peter Polák

Stanislava Orgoňová, za obecný úrad

Ospravedlnení: Radoslav Jánoš

Peter Um

Hostia: pani Búdová

pán Jurík

1. Predseda privítal členov a hostí.

2. Program jednohlasne schválený.

3. Kontrola uznesení:

Uzn 19/2023 - čaká sa na vyhotovenie harmonogramu zberu nebezpečného odpadu s tým, že

nabudúce si firma musí lepšie zabezpečiť kontajnery, aby do nich nepršalo.

Uzn 20/2023 - splnené, zakúpené vrecia na KO

Uzn č. 21/2023 nesplnené - riešenie priestupov starostom

Uzn č. 22/2023 - nesplnené - žumpa na ihrisku Slniečko

Uzn č. 23/2023 - splnené - osveta v Záhorskom hlásniku

Uzn Č. 24 - splnené - OZ prijalo všetky tri odporúčané VZN

Uzn Č. 25 - čiastočne splnené - rekonštrukcia ČOV sa rieši

Uzn Č. 26 - zriadenie fondu opravy ČOV

4. Sumarizácia príjmov a výdavkov súvisiacich s odpadovým hospodárstvom:

Príjem na ZO máme z kovu, elektroodpadu a drobného stavebného odpadu, nejasnoti v položách

vyjasniť s pani Oanihelovou. Zatial' sa zdá byť finančná situácia na ZO vyrovnaná. Stále zmenšujeme

objem KO a oproti minulému roku aj objemný komunálny odpad (síce len o 2 tony, ale predsa).

5. Popisky na ZO sú hotové, treba objednať stojany na tabule, predseda pošle pani Orgoňovej, ako by

mali vyzerať. ENVI-PAK priniesol letáky, treba ich spracovať do článku do Záhorského hlásnika.

Treba zvýšiť propagáciu separácie, prináša financie, vďaka tomu aj granty a štátnu podporu.

6. Fotopasce: fotopasca z minulého obdobia je v zlom stave, chýbajúce nejaké časti. Treba nakúpiť

nové, zrátať výdavky (fotopasca, paušál za SIM atď.)



UZN Č. 1/2024 komisia schval'uje a odporúča obecnému úradu zakúpiť fotopasce podľa

schválenej špecifikácie, prostriedky sú schválené v rozpočte

Za:3

Proti:O

Zdržal sa:O

7. Čierne skládky: využiť VPP pri ich odstraňovaní - od marca

absentujú písomné záznamy o odstránených čiernych skládkach a nákladoch na ich odstraňovanie

8. Harmonogram dostaneme z FCC: apríl/máj objemný KO, nebezpečný odpad tiež

UZN Č. 2/2024 komisia schval'uje a odporúča obecnému zastupitel'stvu prijať harmonogram zberu

nebezpečného odpadu a objemného odpadu podľa odporúčania komisie

Za:3

Proti:O

Zdržal sa:O

9. Zoznam dlžníkov dlžiacich za vývoz komunálneho odpadu: Pozitívna motivácia: ak nebude mať

podlžnosti voči obci, môžete si požiadať nepríklad o príaspevok na bývanie ...

Dlžníci môžu prísť o vodičák, ak nezačnú splácať podlžnosti voči obci

Zistiť, čo dovoľuje legislatíva

UZN Č. 3/2024 komisia schval'uje a žiada o doloženie zoznamu dlžníkov na poplatkoch za KO, aj sumy

Za: 3

Proti: O

Zdržal sa: O

10. Dodatok k zmluve s FCC: vel'ké navýšenie ceny, o 20 percent viac za zvoz a očakávané

dvanásťpercentné zvýšenie ceny za skládkovanie. K zníženiu ceny naozaj prispeje len dôsledné

triedenie.

11. Obecné zvozové vozidlo máme, no kontajnery nám stále neboli dodané.

12. Info o ČOV - zasadnutie Valného zhromaždenia a Dozornej rady ČOV

13. Odvoz separovaného odpadu zo ZD - protichodné informácie o tom, kto má za tento prevoz platiť

medzi FCC a Envipakom; predseda zistí presné informácie.

14. Združenie na boj proti komárom - bližšie info na OZ 8. 2. 2024.



15. Obecná brigáda

Navrhované termíny okolo Dňa Zeme: sobota 20.4. alebo 27.4.

16. Komisia berie na vedomie, že sa lenka Balážovávzdala poslaneckého mandátu.

UZN č. 4/2024 komisia berie na vedomie vzdanie sa členstva v komisii ŽPOH lenky Balážovej ku dňu

18.1.2024

Za: 3

Proti: O

Zdržal sa: O

17. Iné:

a) Stromy na zastávke pri MŠ: koordinácia s pani Machovičovou, ozdobné javory 

b) odchyt psov: zvláštne faktúry, ktoré je potrebné riešiť. Plní si firma zákonnú povinnosť?

c) nálepky na novoosadené smetné koše

d) poďakovanie OZ Najzápadnejšia za altánok, ešte bude nasledovať jeho ukotvenie

e) zmluva s p. Frišlovičom neexistuje, pracuje na objednávku - vyváža iba podnikateľom

f) koordinovaná deratizácia: zákon č. 355/2007 Z. z. paragraf 12 ods. 2 písm e a zákon 369/1990 Zb.

o obecnom zriadení paragraf 4 ods. 3 písm k

- deratizácia 2x ročne v rovnakom termíne v celej obci

Diskusia:

Pani Búdová sa pýtala na vyúčtovanie smetí a rozhodnutia na budúci rok. Pani Orgoňová odpovedala,

že v najbližších dňoch sa do toho pustí.


